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Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2023. április 25-én 16.00 
órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa György út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Botka Sándor, Gyüre Károlyné,  
Gyüre Pál, Juhász Erzsébet,  
Kármán Katalin, Kele Róbert, 
Molnár István, Szabó Ákos,  
Simon László, Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző,  
 
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Kovács Andrea a Nagykátai EGYMI 

és Általános Iskola intézményvezetője, 
Szegedi Tamara a Nagykátai Család-és 
Gyermekjóléti Központ intézményvezetője, 
Pál Erzsébet a Nagykáta Városi Napközi 
otthonos Óvoda intézményvezetője, 
Balla Mihály a Nagykátai Gyógyfürdő és  
Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetője. 
Kun Szilárd a Városgazdálkodási Szervezet 
igazgatója 

 
Az ülésre később érkezik Szabó Ákos képviselő. 

 
Dorner Gábor: Tisztelettel és szeretettel köszönt mindenkit Nagykáta Város 
Önkormányzata 2023. április 25-ei testületi ülésén. Szabó Ákos képviselő úr jelezte, hogy 
munkahelyi elfoglaltsága miatt nem tud részt venni az ülésen. Megállapítja, hogy a 
képviselő-testület 12 tagja közül 11 fő jelen van, tehát az ülés határozatképes. Sajnos egy 
szomorú hírrel kell kezdenie mai ülésüket. Nagykáta köztiszteletben álló helytörténésze, 
díszpolgára, Kucza Péter 2023. április 23-án elhunyt. Kéri a jelenlévőket, hogy 1 perces 
néma csenddel emlékezzenek meg róla! A mai ülésükre az Ébredj Káta Frakció és Szabó 
Ákos képviselő kérésére meghívást küldtek a Mátray Gábor Általános Iskola vezetőjének, 
valamint a Ceglédi Tankerületi Központ Köznevelési, Jogi és Humánpolitikai 
Főosztályvezetőjének. A megkeresésre Fodor Gábortól, a Ceglédi Tankerületi Központ 
igazgatójától a következő levelet kapták: 
„A Ceglédi Tankerületi Központ képviselőinek 2023. február 28. napján tartott Képviselő-
testületi ülésen történő részvétele és az Önökkel való közös gondolkodás pozitív irányba 
mozdította el a Mátray Gábor Általános Iskolában kialakult helyzetet. Ezúton köszönöm 
Polgármester Úr és a Képviselő-testület segítő hozzáállását, hiszen a közhangulat 
megnyugtató rendezése mindannyiunk közös érdeke volt. Meglátásom szerint jelenleg 
rendeződött az Intézmény körül fennálló helyzet, a Ceglédi Tankerületi Központ végzi a 
jogszabályokban meghatározott fenntartói feladatok ellátását, mindenben segítve 
Intézményvezető Asszonyt és a pedagógusok munkáját. Nagykáta város lakosságának 
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pozitív irányú véleménye fontos számunkra, így bízom abban, hogy – szükség esetén a 
továbbiakban is számíthatunk mind Polgármester Úr, mind a Képviselő-testület segítőkész 
hozzáállására.”  
Igazgató úr levelére hivatkozva Katonáné Barna Zsuzsanna a Ceglédi Tankerületi Központ 
Köznevelési, Jogi és Humánpolitikai Főosztályvezetője megköszönve a meghívást jelezte, 
hogy sem Ő, sem Török Katalin intézményvezető asszony nem vesz részt az ülésen. 
Köszönti körükben Kovács Andreát, a Nagykátai Járási Óvoda, Általános Iskola, Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény vezetőjét. Köszöni, hogy elfogadta 
meghívásukat, kéri mutassa be az intézményt. 
Kovács Andrea: Először is nagyon-nagyon köszöni azt, hogy kíváncsiak voltak az 
intézményükre és meghívást kapott erre a képviselő-testületi ülésre. Valójában 4,5 évvel 
ezelőtt kezdték el a munkát és hozott a képviselő-testület számára egy nagyon egyszerűen 
áttekinthető kis tájékoztatót, ami nyilván segíti azt, hogy jobban tájékozódjanak a 
képviselők a munkájukban. Polgármester úrral találkozott akkor, amikor elkezdték ezt a 
feladatot 4,5 évvel ezelőtt és körülbelül egy fél évvel ezelőtt is. El tudta mondani 
polgármester úrnak azt, hogy milyen eredményeket értek el az elmúlt 4,5 évben és nagyon-
nagy öröm számára az, hogy ebben az évben most már több olyan közintézmény, illetve 
ellátórendszer kíváncsi arra, amit csinálnak. Mikor képviselő úr ott volt a szakmai napon 
akkor ott - pont 4 hete - egy nagyon részletes bemutatását tudta adni az intézménynek, sőt 
a múlt héten a Nagykátai Szakszolgálat szervezett egy szakmai napot, ahol szintén volt arra 
lehetőségük, hogy részletesen bemutathassák az intézményüket. Igazából 
Szentmártonkátán kezdték el a munkát 2018. szeptember 1-jén, mert ott kapott helyet a 
Nagykátai EGYMI az Arany János Iskolának az egyik telephelyén és onnan kezdték el 
igazából az építkezést. Beletette az anyagba, hogy akkor 37 gyereket láttak el a járásban. 

(Szabó Ákos képviselő megérkezik az ülésterembe.) 

Kovács Andrea: Ez erre az évre már több, mint 292 gyereket jelent, az utazó szolgálattal 
együtt. Tényleg csak röviden, nem tudja hány perce van. 10 perc vagy mennyi? 

Dorner Gábor: Körülbelül.  

Kovács Andrea: Ez egy gyógypedagógiai módszertani intézmény. Igazából országos 
szinten 50-60 éves múltra tekintenek vissza az ilyen típusú intézmények - Gyömrő, Cegléd, 
Szolnok, Jászberény - mindenhol van ilyen gyógypedagógiai feladatellátást ellátó 
intézmény. A Nagykátai Járásnak nem volt ilyen intézménye és a fenntartójuk, a Ceglédi 
Tankerületi Központ hozta létre rendelet erejénél fogva ezt az intézményt. Ő nem vett részt 
még ennek az előkészületeiben igazából készen kapta. Egy pár szóban hadd mutatkozzon 
be. Kovács Andrea, a Nagykátai EGYMI intézményvezetője, az első évben miniszteri 
megbízással került a feladatra, hogy gyakorlatilag építse ki. 26. évét tölti most a pedagógus 
pályán, gyógypedagógusként dolgozott gyakorlatilag végig. Az első évet követően lett pár 
intézmény, amire lehetett pályázni és akkor meg is történt a hivatalos pályáztatása és így 
kezdte el ezt a munkát. Szentmártonkátán tanulásban akadályozott gyerekeket láttak el. 
Jelenleg 4 osztály van. Az enyhe és a középsúlyos gyerekek általános iskolai ellátását látja 
el az intézmény és itt Nagykátán most már 2021. szeptember elsejétől megalakult a 
gyógypedagógiai ellátásuk is. Valójában azért jöttek létre, mert azokat a gyerekeket látják 
el, akik nem integrálhatóak, tehát akik a szakértői bizottság véleménye alapján külön 
nevelésben tudják a tanulói jogviszonyukat létesíteni, így ennek mentén alakul az 
intézmény és a feladatellátásuk. Nagyon fontos feladatuk az utazó pedagógiai ellátás, ami 
most már 16 intézményt lát el a járásban. Egyetlen egy intézményben nincsenek kint a 
gyógypedagógusok Úri településen, egyébként valamennyi településén a Nagykátai 
Járásnak a speciális gyógypedagógiai feladatokat az utazó gyógypedagógusaik látják el. Ez 
nem azt jelenti, hogy mindenhol a mi gyógypedagógusaik látják el a feladatot, tehát ott 
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ahol az intézményeknek van saját gyógypedagógusa, ott maximum speciális 
gyógypedagógia feladatokat látnak el és ilyen az autizmus fejlesztés, diplopedagógia, 
szurdopedagógia, tehát azokat a feladatokat, amik speciális szükségleteket jelentenek a 
gyerekeknek. Ami miatt Nagykáta a középsúlyos értelmi fogyatékkal élő gyerekeket látja 
el, annak az az oka, hogy a feladatot Szentmártonkátán kezdték el, onnan kezdtek el 
strukturálódni és teljesen más feladat az enyhe értelmi fogyatékosok ellátása és teljesen 
más a középsúlyos értelmi fogyatékos gyerekek ellátása. Gyógypedagógusok sem tudják 
mindkettő feladatot ellátni. Tehát gyakorlatilag az, hogy így strukturálódik az intézmény 
azt a szakmaiság hozta így, mert a gyógypedagógiai óvodai ellátásban is súlyos 
fogyatékkal élő gyerekeik vannak, így aztán az általános iskolai elláttásban is őket hozták a 
nagykátai telephelyükre. Gondoljanak csak arra, ha valaki szeretné az ellátást vagy valaki 
hiányzik, akkor nem mindegy, hogy szakmailag ki az, aki ellátja a feladatot. Nem tudja, 
mert nagyon speciális, amit ők csinálnak, örülne annak, hogyha esetleg lennének kérdések 
bármivel kapcsolatban. Mire kíváncsiak? Vagy kíváncsiak-e bármire? Amit még szeretne 
elmondani, hogy mivel Szentmártonkátán kezdték el a munkát, így Szentmártonkáta volt 
az a település is, amit úgy belaktak igazából. A gyógypedagógusokkal, minden 
gyógypedagógussal együtt támogatják a települést, sportnapon, gyermeknapon, olyan 
mozgáskorlátozott egyesületének napján, ahol aktívan részt tudnak venni és tudják a 
szemléletet formálni a lakosság szempontjából is ott vannak. Falunapon is megjelennek a 
teljes csapatukkal.  Megmondja őszintén, hogy most kezdték el az általános iskolai munkát 
Nagykátán, az óvodájuk volt itt az elmúlt 1 évben. Ezt tervezik itt Nagykátán is véghez 
vinni, majd meglátják, hogy mennyire lehet vagy mennyire fogadó kész a város. Pont most 
mennek Kisújszállásra, a Karcagi EGYMI tagintézményébe, ahol a „Más-Nap” című 
rendezvényt már 8 éve csinálja az ottani EGYMI és kicsit motiválódnak a testülettel arra, 
hogy egy nagyobb várost is, hogy lehet egy kicsit a szemlélet formálás tekintetében 
megfogni. Miért fontos ez? Mert a gyógypedagógiai szemlélet biztos Önök is tudják, hogy 
erről általában vagy nem szívesen beszélnek vagy keveset beszélnek, mert nem feltétlenül 
van benne a köztudatban, mint ahogy például egy többségi általános iskola vagy 
középiskola. Ezt a fajta szemléletet szeretnék áttörni, illetve törik is, mert nagyon büszkék 
a gyerekeikre és nagyon nagy öröm neki az, hogy például Szentmártonkátán már minden 
rendezvényre meghívják a gyerekeiket és ugyanúgy fel tudnak lépni az ő gyerekeik is 
ugyanúgy fontosak, ugyanúgy minden rendezvénynek, ünnepi körnek méltón megadják a 
módját és ezt szeretik meg is mutatni. Ez a tervük Nagykátával is, hogy egy picikét 
beépüljenek a köztudatba. Jegyző asszony volt már olyan kedves pont, amikor küldött 
cikket a munkájukról és kérte, hogy esetleg a település újságába is be lehetne-e tenni. Úgy 
gondolja, hogyha egy kicsit nagyobb ismertségük lesz, akkor ezek majd automatikusan 
fognak menni. Azért van ekkora hite ebben a dologban, mert Szentmártonkátán is meg 
tudták ezt valósítani, nyilván sokkal kisebb település. Úgy gondolja nagyon fontos az a 
munka, amit csinálnak, bár a modern pedagógiának nem az a célja, hogy külön legyenek 
nevelve a fogyatékkal élő gyerekek, de ezt lássuk be - biztos a tisztelt képviselő-testület is 
tudja, hogy nagyon kevés a gyógypedagógus - ha a külön nevelés módján, útján-módján 
tudják ezeket a gyerekeket szakmailag nagyon komoly szinten ellátni, akkor úgy látják el. 
Most egy komoly módszertani intézmény már az intézményük, a Jászberényi Campusszal 
vannak közvetlen kapcsolatban, tanítanak is ott, ő is tanít már több éve, a helyettese is tanít 
és fogadják a hallgatókat, nemcsak a kötelező mentor tevékenységgel, hanem az összes 
első évfolyamos hallgatót most is fogadták a nagykátai intézményükben. Ez nagyon fontos, 
mert csak így lehet szakembereket találni és ő rengeteget tesz azért, hogy legyen elég 
emberük arra, hogy ezt a feladatot ellássák. Ez elvitathatatlan, hogy ezt csinálni kell és 
nyilván a Váci Általános Iskolának van egy eltérő tagozata, de a szakember ellátottsága 
igazából nem olyan, mint az övék, viszont nagyon jó kapcsolatra törekedtek kezdettől 
fogva velük is és most is elmondhatják, hogy az ott dolgozó gyógypedagógusokat is 
beforgatták a saját rendszerünkbe és a Mátray Iskolába is járnak ki utazó gyógypedagógiai 
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feladatot ellátni. Ami még fontos lehet, oda tette, hogy lássa a testület, hogy hány 
alkalmazottjuk van. Biztos látják, hogy nagyon szépen alakult az elmúlt 4,5 évben az a 
létszám mind a gyerekek, mint az alkalmazottak tekintetében, akikkel együtt dolgoznak. Ez 
a továbbiakban is növekedni fog, hiszen rengeteg teendőjük van. A végső céljuk az az, 
hogy egy kisgyerek, egy fogyatékkal élő kisgyerek belenő az óvodai rendszerbe és egy 
szakmával fog majd kimenni, ehhez még a szakiskolát szeretnék létrehozni. A szakiskola 
az az enyhe értelmi fogyatékosoknak a 8. után való folytatása a tanulmányaiknak, a 
készségfejlesztő iskola meg a középsúlyos értelmi fogyatékos gyerekeké. Látják ott, hogy 
a fejlesztő nevelést oktatást is odaírta, mint terv. Az pedig az az ellátás, ahol a súlyos 
fogyatékkal élő gyerekeket látják el. Ezek a gyerekek jelenleg otthoni ellátásban vannak, 
de ez sem maradhat így. Tehát itt a Nagykátai Járásban szeretnék a támogató szolgálatot is, 
ha lenne, akkor kicsit beforgatni ebbe a rendszerbe, mert vannak fogyatékkal élő nem csak 
gyerekek, hanem fiatal felnőttek és felnőttek is. Most egy alapítvánnyal kerültek 
kapcsolatba a Tápiószelei Kincsesláda Alapítvánnyal, akiknek a céljaik pontosan olyanok, 
mint az övék. Úgyhogy, úgy néz ki fognak tudni együttműködni, mert nincs elég 
civilszervezet, ami a munkájukat támogatja. Ez egy nagyon-nagy lépés lenne és a gyerekek 
utaztatása lenne még egy nagyon fontos dolog, hogy abban valami megnyugtató és 
biztonságos módot tudjanak kiépíteni. Igazából van már olyan település – Tóalmás -, aki 
saját költségvetésből felvállalta a településén élő gyerekeknek a Nagykátai EGYMI-hez 
szállítását, ez nemcsak Szentmártonkátát érinti, hanem Nagykátára is áthozzák őket, 
hozzák és viszik. Nagyon jó lenne, hogyha a teljes járásban addig, amíg nem lesz arra 
lehetőségük, hogy saját iskolabuszuk legyen - merthogy természetesen ez egy nagyon 
fontos céljuk lenne -, megoldják ezt is. Bízik benne, hogy apró lépésenként, de haladnak. 
Most volt egy kis problémájuk ezzel az iskola-egészségügyi ellátással, már megvan a 
NEAK-tól a szerződésük, azt el is küldte a fenntartónak. Szeretné elmondani, mert kint 
volt nála a vezető védőnő, hogy megoldják az iskola-egészségügyi ellátó helységet is a 
Tüzelő utcában. Ennek semmi akadálya nem lesz, sőt elmondta a védőnőnek, hogy 
amennyiben esetleg másra is szüksége van, máskor használni, mint amikor a gyerekeket 
vizsgálja, akkor sem lesz ennek semmi akadálya, mert szeretnék mindenféleképpen 
kialakítani, mert nekik fontos, hogy legyen egy ilyen lehetőségük, úgy hogy ennek már 
nem lesz akadálya május elsejétől sem. Van-e esetleg bármiféle kérdés? 

Szabó Ákos: Köszöni, először is elnézést kér, hogy késve érkezett, munkából érkezett. 
Örül, hogy el tudott jönni. Andreát, mindig lenyűgözve hallgatja, most már többedik 
alkalommal, hogy milyen áldozatossággal és szakmaisággal rendelkezik. Igazából itt 
Nagykáta épületeinek, intézményeinek, maga az épület jellegéről szeretne érdeklődni, 
milyen állapotban vették át, illetve hogy esetleg tudnak-e - ugye ez nem egy nagyon jó 
állapotú épület -, az önkormányzat részéről segíteni abban, hogy milyen jellegű munkák 
lennének ott, hogy ezek a gyermekek megfelelő környezetben tudjanak nevelkedni, 
tanulni? 

Kovács Andrea: Köszöni a kérdést. Természetesen segítségre mindig szükségük van. Az 
az igazság, hogy most már sok mindenen túl vannak és a kivitelezők szempontjából is volt, 
hogy csináltak ezt-azt. A jövőben a fenntartójukkal együtt gondolkodva és úgy érzi, hogy a 
saját technikai alkalmazottaikat is latbavetve újítgatják az épületet. Ez a Tüzelő utcai 
telephelye volt a Mátraynak. Nem kell mondania, hogy milyen állapotban volt és hát most 
sem annyira rózsás a helyzet, bár sok szeretettel és sok szorgos kézzel, sok áldozatisággal 
alakítják. El kell, hogy mondja, hogy a kollégái valamennyien nagyon komoly munkát 
tesznek abba bele, hogy élhető legyen a gyerekek számára ez az épület. Ami a legégetőbb 
az az, úgy hallotta, hogy 5-6 éve volt a bejárat lebetonozva, de az gyakorlatilag olyan, 
hogy azon nem, hogy kerekesszékkel nem lehet felmenni, hanem sehogy, csak 
bukdácsolva. Az egy nagyon fontos dolog lenne, hogy a bejáratot újra betonozzák és 
egyébként jó gazda módjára mindent aprólékosan a fenntartó támogatásával újítgatnak 



 

 5

valójában, de mindig jól jönne bármi. Most nagyon köszönik azt, hogy kaptak egy kis 
földet a Városgazdálkodás segítségével, támogatásával. Volt ároktisztítás annak is nagyon 
örültek. Van egy nagyon jó karbantartójuk, aki a Mátraynak is a karbantartója és ő segít 
nekik abban, hogy apró lépésenként haladjanak. Nyertek sok festéket. Apró dolgokat fel 
tudnak újítani, egy teljes új osztálytermet újítottak most fel a fenntartó finanszírozásával, 
de önerővel csinálták meg a saját karbantartóikkal. Most ott is lesz egy nagy változás, 
ugyanis idejön a székhely Nagykátára. Megkapták Önök is biztos a ... 

Dorner Gábor: Döntöttek is. 

Kovács Andrea: Így van, köszönik, végre helyére kerül a Nagykáta EGYMI székhelye, de 
ehhez még szükség van pár átalakításra. Mindig jól jön bármi, mindennek nagyon örülnek, 
hogyha kapnak.  

Szabó Ákos: Akkor a prioritás most az akadálymentesítés? 

Kovács Andrea: Az, nagyon prioritás, igen. Szeretné elmondani, hogy teljes állású 
takarítót tudtak felvenni és közvetlen szomszédságában lakik a Tüzelő utcának, tehát jó 
kezekben van az épület. Most volt kéményfelújítás, a rovarirtást elvégezték ebben a pár 
hónapban. Kint volt az ÁNTSZ is, azon kívül, hogy a szerződéssel kapcsolatban felmerült 
ez a hiányosság, egyébként, ami a gyerekek ellátásához szükséges azt rendben találták. 
Örültek annak, hogy hozzávetőlegesen egy nagyon jó jegyzőkönyvet kaptak a 
Népegészségügyi Szolgálattól is. Úgyhogy mindig örülnek annak, ha kapnak valamit, 
nyilván fognak érte tenni is, hogy tudjanak esetleg támogatókat szerezni, most ezzel az 
alapítvánnyal kicsit könnyebb lesz a jövőben. Szokott szólni, ha valami van, már volt, 
hogy segítettek gyereket is eljuttatni a szakértői bizottságba. Annak is örülne, ha egyáltalán 
bekerülnének egy kicsit a köztudatba és fontosnak találják azt, amit mi tesznek. 

Dorner Gábor: Ebben segíteni fognak mindenképpen. 

Kovács Andrea: Nagyon megköszönné, polgármester úrnak. Egyébként még annyi, hogy 
vezetőként tényleg azokat a célokat, amiket a papírra írt, azt nagyon komolyan veszi és ki 
is pipálnak minden célt és el kell, hogy mondja, hogy most is volt arra lehetőség, hogy a 
Nagykátai Gyermekjóléti Szolgálat munkatársait is be tudták egy általuk szervezett 
továbbképzésbe kapcsolni, kreditszerző továbbképzés volt, Szentmártonkátán kaptak erre 
helyet. Ami tőle telik, azt mindig igyekszik megtenni a pedagógusoknak, mint pedig a 
szociális ellátórendszer tagjainak is. Úgy gondolja sokszor ez is sokat jelent. 
Dorner Gábor: Köszöni intézményvezető asszonynak és eredményes munkát kíván 
intézményvezető asszonynak és munkatársainak. 
 
Kovács Andrea: Köszöni a lehetőséget.  
 
(Kovács Andrea a Nagykátai Járási EGYMI és Általános Iskola intézményvezetője távozik 
az ülésteremből.) 
 
Dorner Gábor: Az előterjesztéseket a hozzájuk kapcsolódó mellékletekkel együtt 
mindenki megkapta. A napirendi pontokat szeretné kiegészíteni és új napirendi pontként 
kéri felvenni 10/4-es napirendi pontként Tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelmet. A 
további napirendi pontok számozása ennek megfelelően változik. Várja a kérdéseket, 
észrevételeket a napirendi pontokhoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki az így 
kiegészített  napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
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88/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok:   1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester  

    
2./ A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 12/2017.  
     (X.31.) önkormányzati rendelet módosítása 
 Előadó: polgármester 

 
3./ Rendelet alkotás a települési támogatásról, az egyéb szociális és  

gyermekvédelmi ellátásokról, valamint a személyes gondoskodást 
nyújtó ellátásokról, igénybevétele szabályairól 
 Előadó: polgármester 

 
4./ Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 14/2021.  
     (VI.30.) önkormányzati rendelet módosítása 
 Előadó: polgármester 
 
5./ MOL Kiskereskedelmi Kft.-vel kötendő földhasználati szerződés  
     jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 
 
6./ 31. sz. főút Nagykáta, balesetveszélyes csomópont körforgalmú  
     csomópont kivitelezése -235 hrsz-ú ingatlan új megközelítésének  
     kialakítása 
 Előadó: polgármester 
 
7./ 311. sz. főút 11,5 t burkolatmegerősítés párhuzamos kerékpárúttal  
     Cegléd-Nagykáta közötti szakasz előkészítése, Nagykáta elkerülő  
      nyomvonal véleményezése 
 Előadó: polgármester 
 
8./ Városgazdálkodási Szervezet alapító okiratának módosítása 
 Előadó: polgármester 

 
9./ Sportcélú pályázati kiírásra érkezett pályázatok elbírálása 
  Előadó: polgármester 
 
10./ Egyebek 
10/1. Tápiómente Táncegyüttes felterjesztése Csokonai Vitéz  
          Mihály-díjra 
 Előadó: polgármester 
10/2. Döntés a VIII. Tápiófeszt megrendezéséről 
 Előadó: polgármester 
10/3. Ülnökválasztás 
 Előadó: polgármester 
 
10/4. Tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelem 
 Előadó: polgármester 
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10/5. Első lakáshoz jutók támogatásának megállapítása iránti  
         kérelem elbírálása 
 Előadó: polgármester 
10/6. Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása 
 Előadó: polgármester 
10/7. Városi kitüntető díjak adományozása 
 Előadó: polgármester 
 

1./Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A tájékoztatót mindenki megkapta, melyet a következőkkel szeretne 
kiegészíteni: Április 1-én, szombaton Nagykátáról jelentkezett a Kossuth Rádió Országjáró 
műsora. Megtisztelő volt városuk számára, hogy az "Országjáró Szombat" szerkesztősége 
Nagykátát választotta helyszínéül. Szeretné köszönetét kifejezni mindazoknak, akik 
megszólalásukkal hozzájárultak az adás sikeréhez, illetve a Kossuth Rádió stábjának, hogy 
jó hírüket vitték a világba! A Nagykátai Polgármesteri Hivatal számára személygépjármű 
beszerzése történt, melynek keretében egy használt Dacia Duster személygépjármű került 
beszerzésre bruttó 4.890.000,-Ft összegben. A költségvetésükben erre a célra nettó 
5.000.000,-Ft lett elkülönítve. A beszerzett gépjármű a közel 20 éves Opel Astra 
személygépkocsit váltja le, melyet a közterület-felügyelők, az adó-, szociális-, műszaki 
csoport fognak használni. Várja a kérdéseket, észrevételeket. 
 
Botka Sándor: Nem konkrétan ezzel kapcsolatos kérdése, hanem az előző levéllel, amit 
felolvasott polgármester úr, a tankerületi igazgató levelére, csak nem volt lehetősége eddig 
véleményezni. Csak sajnálkozását fejezi ki, hogy a tankerületi igazgató úr és igazgató 
asszony nem kívántak velük újra találkozni. Picit csodálkozva hallotta, hogy minden 
probléma megoldódott. Lehet az ő részükről igen, nekik lettek volna kérdéseik, amiket 
szerettek volna feltenni nekik, ezért kérték, hogy hívják meg őket. De hát ők nem tartották 
szükségesnek, ezért sajnálkozását fejezi ki. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a lejárt határidejű 
határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 12 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./Napirendi pont 
A temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 12/2017. (X.31.) önkormányzati 
rendelet módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Gyógyfürdő és Egyéb Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetője kérelemmel fordult a Képviselő-testülethez, melyben az általuk üzemeltetett 
temető szolgáltatási díjainak módosítását kéri. Kérelmében leírja, hogy a szolgáltatási díjak 
2008. óta változatlanok, a jelenlegi költségek mellett a működtetés nem fenntartható, ezért 
a szolgáltatási díjak felülvizsgálatát, emelését javasolja. A javaslat alapján elkészült az 
önkormányzati rendelet módosítása. Társadalmi egyeztetésre közzé lett téve a rendelet 
szövege, a közzététel ideje alatt észrevétel nem érkezett. A bizottságok összevont 
bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügy Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
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Simon László: Az összevont bizottsági ülésen mind a négy bizottság határozatképes volt. 
A bizottságok a rendelet módosítást elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Igazgató úr az utóbbi időben akárhányszor megjelenik itt mindig valamit 
emeltetni szeretne. Szívesebben vennék sokszor egyébként, hogyha tájékoztatná őket, 
mondjuk a cég működéséről, csak úgy tájékoztatásképpen. Nyilván tudja, hogy nincs 
beszámolási kötelezettsége napi szinten a testület felé, de higgye el van nagyon sok 
minden, ami sok mindenkit érdekel az Önök működésével kapcsolatban. Néha arról is 
kaphatnának tájékoztatást például, fürdőház igazgatói váltás történt, amiről ugye megint 
csak pletyka szinten tudnak, tehát azért, hogyha igazgató úr nemcsak a pénzért jönne 
sokszor, hanem tájékoztatást is adna, akkor megköszönnék. 
 
Balla Mihály: Szeretne reflektálni. Úgy gondolja, mindenki előtt nyitva áll az ajtaja, az 
irodája ajtaja, hogyha valaki szeretne kérdezni, bármiféle kérdést feltenni, vagy 
tájékozódni, akkor nem csukja be előtte az ajtót. A másik, hogy ugyanúgy testületi ülésen 
is meg lehet kérdezni, de amikor ő áremeléssel jön, akkor nem az a megoldás, hogy nem 
szavazzák meg, nem kérdeznek semmit és nem mondják el, hogy mit gondolnak róla, 
hanem igenis fel kell tenni a kérdést, hogy ez miért történik és akkor ő erre válaszolni fog. 
A fürdő vezetőre visszatérve, nem gondolná, hogy testületi ülésre kellene behozni azt, 
hogy új fürdővezetője van a fürdőnek, de hogyha Botka képviselő úr ezt így gondolja, 
akkor megkérdezheti nemcsak testületin, de testületin kívül is, akár tőle. Tudja a 
telefonszámát úgy emlékszik, illetve tudja, hogy a telephely hol található. Minden nap 
dolgozik reggeltől sokszor estig, meg lehet nézni a felvételeket, hogy ott tartózkodik, meg 
lehet keresni és mindenre válaszolni fog. Szeretné a képviselő urat arra kérni, hogy ne csak 
negatív kritikával illesse a céget vagy akár az ő személyét, hanem építő jellegű kritikát is 
fogalmazzon meg az irányába, amivel Ön szerint jobbá lehetne tenni a működtetést. 
Egyébként a harmadik vagy negyedik vagy sokadik pont, sajnos olyan gazdasági helyzetbe 
került a cég, hogy 2007-es árakon, meg 2008-as árakon nem lehet működtetni. Nem azért 
jön ide és nem pénzt kunyerál az önkormányzattól, ahogy Ön fogalmazott. Én Önhöz 
pénzért jövök. Nem igaz, dolgoznak és abból szeretnék magukat eltartani. Nem pénzért 
jött, azért jött, hogy a temetőt tudják úgy működtetni, hogy az a gyászolóknak megfelelő 
színvonalon és megfelelő körülmények között történjen. Ezt veszteségesen nem lehet 
megtenni. A cégnek nincs olyan területe, ahonnan pénz el tudnának arra vonni, hogy a 
másik területet abból finanszírozzák. Úgy gondolja, hogy Ön vállalkozóként teljesen 
tisztában kell, hogy legyen azzal, hogy az utóbbi 2-3 évben megváltozott a gazdasági 
környezet, kezdve a minimálbértől az energia árakig, bármiről beszélhetnek. Egy 2008-as 
bevétellel nem lehet béreket kifizetni és béreket fenntartani és a rezsiket sem lehet 
kifizetni. Hozzáteszi egyébként, hogy egy időben nagyon jellemző volt az, hogy azt 
mondták milyen drága a temetés a nagykátai temetőben, milyen drága árakon dolgoznak. 
Egy temetésért 31.400 forintot fizetnek nekik a hozzátartozók. Ebből kell nekik fenntartani 
a temetőt. 31.400 forintból nem lehet fenntartani. Most 39.878 forintra szeretnék emelni, 
ezzel nullára talán ki tudják hozni. Ennyit szeretett volna hozzáfűzni. 
 
Botka Sándor: Tulajdonképpen igazgató úr itt nagyon leragadt a személyénél, ez nem 
igazán róla szól ez a történet. Először is köszöni, hogy felajánlotta ezt a tájékoztatás 
lehetőségét higgye el, sokszor élni fog vele. Ezután más alapokra helyezik a kapcsolatukat. 
Azt gondolja egyébként erről az egész működéséről a cégnek, hogy ebben valóban igaza 
van, ez egy vállalkozás. Ez egy vállalkozás, ami több lábon áll és több részből tevődik 
össze. Nyilván ennek van nyereségesebb lába is meg van kevésbé nyereséges lába is. 
Vélhetően nyilván ugye egy temetési rész mindig egy kicsit veszteségesebb valamilyen 



 

 9

szinten azért közfeladat ellátás is, miközben ugye a fürdőház vagy a strand nem feltétlen 
szükséges igénybe venni bárkinek, akinek van rá pénze igénybe veszi, akinek meg nincs, 
annak nincs. Temetni azért nagyjából mindenkit kell. Tehát ezt azért így külön választani 
az Ön vállalkozásának, illetve a cégének, ami egyébként önkormányzati tulajdonú cég és 
nem hozzám jön pénzért adott esetben, hanem a testülethez, ezt azért pontosítsuk.  Ezt így 
nehéz ezt a sok butaságot összemosni és nem szerencsés én azt mondom összemosni. Azt, 
hogy most a temetőre mennyit költ vagy mennyit nem költ ezt ő nem tudja, mert ugye 
viszonylag ritkán számol be pénzügyi dolgokról, egy évben egyszer. Többször előfordult 
az előző években is, hogy Ön tájékoztatta a testületet (hangfelvételről nem érthető)  
valamiféle ilyen-olyan körülmények miatt ennyi veszteség keletkezett és kérte a testületet, 
hogy döntsön róla, hogy támogatás formájában segítsen.  
 
Balla Mihály: Döntött róla, de még soha nem vették igénybe.  
 
Botka Sándor: Hát, ő nem így tudja, hogy nem vették igénybe, de akkor lehet ő tudja 
rosszul, akkor majd utána jár. Tehát még egyszer kéri, ne vegye személyeskedésnek és 
nem a maga személyéről van itt szó, egyáltalán csak kérte azt, hogy bizonyos dolgokat 
néha osszon meg velük, ha úgy gondolja, ha nem, akkor bekopog és majd megkérdezi 
személyesen. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a rendelet módosítással 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 5 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta:  
 
5/2023. (IV.26.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta az 5/2023. (IV.26.) 
önkormányzati rendeletét a temetőkről és temetkezési tevékenységről szóló 12/2017. 
(X.31.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
Balla Mihály: Bocsánat, elnézést, lehetne még egy kérdése a Botka képviselő úrhoz? 
Hogyha Ön minden áron nemmel szavaz, akkor Ön szerint hogyan lehet a céget 2008-as 
árakon működtetni? 
 
Botka Sándor: Ön az igazgató.  
 
Balla Mihály: Ő megtette a javaslatát. 
 
Botka Sándor: Önnek a megoldási javaslata mindig az, hogy tőlünk kér pénzt.   
 
Balla Mihály: Nem Öntől kérek pénzt. 
 
Botka Sándor: Nem tőle, a testülettől. 
 
Balla Mihály: Nem kér tőlük. 
 
Dorner Gábor: Köszöni, lezárta a napirendi pontot. 
 
Botka Sándor: Majd bekopog és megbeszélik. 
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3./ Napirendi pont 
Rendelet alkotás a települési támogatásról, az egyéb szociális és gyermekvédelmi 
ellátásokról, valamint a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, igénybevétele 
szabályairól (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: 2023. január 1-től a szociális törvényben bevezetésre került a szociális 
vetítési alap, így a támogatásokra való jogosultság megállapításánál nem az öregségi 
nyugdíj mindenkori legkisebb összegét kell figyelembe venni és alkalmazni. 2023. évben a 
szociális vetítési alap összege havonta 28.500 forint. Az elnevezésben történt változás 
átvezetése az önkormányzati rendelet teljes szövegében megtörtént és az egyes települési 
támogatások formájának és támogatási összegének a felülvizsgálata is, mely alapján a 
jelentős módosulások miatt javasolt egy új önkormányzati rendelet megalkotása. A 
jogosultsági feltételként meghatározott egy főre jutó jövedelem és a támogatási összegek 
minden támogatási formánál emelésre kerültek. A kiküldött szociális rendelet 4. § (11) 
bekezdése módosul, itt nem a végleges változatból lett beemelve a kiküldött anyag, ezért 
elnézést kér, helyette a következőket tartalmazza: „A kérelmező a települési 
lakásfenntartási támogatás igénylése esetén köteles nyilatkozni a lakókörnyezetének az e 
rendelet 14. § (11) bekezdésében meghatározottak szerinti rendezettségéről.” A többi az 
maradt a kiküldött anyag szerint, a bekezdés többi része. A korábbi önkormányzati 
rendeletben biztosított ellátások közül a tartósan beteg hozzátartozójának az ápolását, 
gondozását végző személy részére nyújtott települési támogatási formát és a 
gyógyszerkiadáshoz nyújtott települési támogatást a továbbiakban már nem tartalmazza a 
rendelet. Ennek az az oka, hogy a Járási Hivatalnál igényelhető az ápolási díj, mely a 
tartósan gondozásra szoruló személy otthoni ápolását ellátó nagykorú hozzátartozó részére 
biztosított anyagi hozzájárulás. Új támogatási formaként kerülne bevezetésre a települési 
támogatás elemi kár elhárításához és az újszülöttek támogatása. Előbbi adható pénzbeli 
támogatásként vagy természetben nyújtott támogatásként, míg az újszülöttek támogatása 
kizárólag pénzbeli támogatás. Illetve tartalmazza a rendelet a 70 év felettiek karácsonyi 
támogatását is. Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
Simon László: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot, a rendelet-tervezetet 
elfogadásra javasolják. 

Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 

Botka Sándor: Megint pénzről van szó, szerencsére, hogy nem igazgató úrhoz tartozik, 
így nem neki kell magyarázkodnia. Részben a kérdésére polgármester úr a választ 
megadta. Két pénznem kikerült a támogatási formákból, egyrészt az otthoni ápolás, 
megértették, hogy azért, mert elkerült, a másik változat a gyógyszer támogatásnál nem volt 
indoklás, hogy miért került ki? Azt látta, hogy egy fő. A kérdés csak ehhez kapcsolódik és 
nem tudja,  hogy ezt kinek tegye fel, a Szociális Bizottság elnökének vagy polgármester 
úrnak? Miért csak egy fő kapott gyógyszer támogatást? Nem adták be többen a 
kérelmüket?  

Dorner Gábor: Nem volt egyszerűen igény rá, nem adtak be kérelmet. 

Botka Sándor: Nem volt rá igény. Tehát nem volt az, hogy beadták 100-an és elutasítottak 
99-et. Annak idején emlékei szerint, amikor még ezt közgyógyellátásnak hívták elég 
népszerű volt. 

Karsainé Magyar Ildikó: A közgyógyellátás a Járási Hivatalnál van, ez más. 

Botka Sándor: Tehát, az ugyanúgy megvan. 
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Szabó Ákos: Itt az indítványnál az 5. oldalon a települési támogatás van lebontva egyedül 
élők és nem egyedül élők számára egy sávozási rendszerben. Ezzel kapcsolatban az lenne a 
kérdése, hogy amennyiben a leosztott jövedelmi kategóriákba tartozó személyek beadják a 
kérelmet, akkor az itt feltüntetett - 42.750 forint esetén 15.000 forint értékű támogatás - 
összeget kell megkapnia vagy a bizottságnak van lehetősége módosítani az összegen? Ez a 
maximum érték? 

Dorner Gábor: Nem, ezek a kategóriák vannak. Amennyiben az egy főre jutó nettó 
jövedelem nem éri el a 42.750 forintot, akkor 15.000 forint, tehát nincs az, hogy vagy ez 
vagy az, ha 44.251 forint és 64.125 közé esik, akkor 12.000 forint, illetve 64.120 és 85.500 
forint között pedig 10.000 forint. 

Szabó Ákos: Érti. Köszöni a kielégítő választ, ebben a formában viszont ezt a rendeletet 
nem tudja támogatni, mivel többször is előfordult a bizottsági ülésen, hogy olyan 
személyek adtak be támogatási igényt, akiknek papíron valóban azok az adatok jelentek 
meg, mint amennyi eléjük került, viszont egymás közt nagyon jól tudták, hogy jóval 
tehetősebb emberekről van szó. Illetve a szociális osztályon dolgozóknak nincs is 
megfelelő technikai, illetve jogi támogatása arra, hogy mindenfajta jövedelemnek utána 
nézzenek. Szóval így ebben a formában nem tudja támogatni azt, hogy egy sávos 
rendszerben biztosítsák a támogatást. 

Botka Sándor: Bocsánat, csak annyi a kérdése képviselő úrhoz, hogy milyen javaslatot 
tesz erre? 

Szabó Ákos: Továbbra is megfelelőnek tartaná azt az opciót - mindenképpen hozzá kell 
nyúlni a rendelethez - mindenféleképpen jobbnak látja, hogy a bizottság dönti el, hogy 
mekkora keretösszeget vagy mekkora összeggel tudja támogatni a rászorulót. Tehát egy 
minimum maximum határ van, lehessen dolgozni. Tehát, ha tudják jól, hogy abszolút nem 
rászorult, ennek ellenére, hogy feketén dolgozik, viszont nagyon jól jövedelmezően és 
erről tudomása van a bizottságnak, akkor szerinte 0 forinttal támogatható. Emellett 
fontosnak tartja azt is, hogy olyan személyek ne kaphassanak az önkormányzat 
vagyonából, illetve a közvagyonból támogatást, akik például büntetett előéletűek, 
börtönből szabadultak és hogyha tudják jól, hogy van olyan, aki tényleg nagyon rászorul, 
akkor maximális összeggel, magasabb keretösszeggel, mint például 15.000 forinttal tudják 
támogatni. 

Botka Sándor: Az itt elhangzottaknak van valami féle akadálya, jogi, bármi, mondjuk egy 
börtönből szabadult… 

Karsainé Magyar Ildikó: Ilyen jellegű megkülönböztetést nem lehet emberek között 
tenni. 

Botka Sándor: Nyilván nem lehet. Az a javaslat, hogy maradjon a bizottságnál egy 
személyes bírálat, annak mi az akadálya vagy mit kell ezen változtani? 

Dorner Gábor: Az a baj, hogy az nem kategória, hogy tudja xy-ról, hogy márpedig nem 
annyi a jövedelme. 

Botka Sándor: Nyilván ez így van. 

Dorner Gábor: Valami rendszerbe be kell sorolni ezeket a dolgokat.  

Botka Sándor: De ez eddig is így történt, nem? Eddig is a bizottság döntött? 

Dorner Gábor: A bizottság döntött, és 4.000-től 10.000 Ft-ig volt hatáskörük. 
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Botka Sándor: Nem érti, miért van szükség a változtatásra, lehet, hogy van benne 
valamiféle, amit nem lát? Tehát van valami magyarázat rá? 

Dorner Gábor: Ez, hogy valamilyen keretek közé ezt be kell tenni. Az, hogy ennek most 
ne adjanak, mert ő tudja, hogy ez ilyen-olyan, amolyan, tehát ez nem tartható. 

Molnár István: Bizonyítani kell valamiből. 

Dorner Gábor: Így van. 

Botka Sándor: És ez, amit képviselő úr elmondott indoklásként ez teljesen életszerűtlen? 
Tényleg azt, aki többet keres nem lehet kiszűrni? 

Velkeiné Tóth Ágnes Klára: Hogy szűri ki? 

Botka Sándor: Nem tudja. 

Velkeiné Tóth Ágnes Klára: A bizottság se nem rendőr, se nem NAV. 

Botka Sándor: Bocsánat, ő csak kérdez, abszolút csak kérdez, mert mindig azt mondják, 
hogy soha nem kérdez. 

(Pál Erzsébet a Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda intézményvezetője távozik az 
ülésteremből.) 

Velkeiné Tóth Ágnes Klára: Persze, tudják, hogy odajön mercédesszel vagy odajön 
akármilyen autóval, tudják milyen körülmények között él de… 

Botka Sándor: Ez már egy 20 éves probléma, tehát nem új keletű ez. 

Velkeiné Tóth Ágnes Klára: Így van, de nem mondhatja azt, hogy „te nem kapsz, mert 
ilyen autóval jössz” vagy… 

Molnár István: Jogilag nem tudja bizonyítani.  

Velkeiné Tóth Ágnes Klára: Ahonnan lekérik az ügyintézők, ők ezt látják. Nem 
mondhatják azt, hogy nem így van. Lehet, hogy nincs is a nevén az autó vagy feketén 
dolgozik. 

Botka Sándor: Érti, csak azért kérdezni, hogy esetleg nincs-e megoldás arra, amit 
képviselő úr mondott? 

Velkeiné Tóth Ágnes Klára: Nehéz lenne ezt megoldani. 

Szabó Ákos: Neki egy kommentje és kérdése lenne. A kommentje az, hogy a 
környezettanulmány az jogi keretek közé helyezi azt, hogy tényleg meg lehessen nézni, 
hogy az, aki az önkormányzattól támogatást kér milyen körülmények között él, viszont erre 
nincs elég munkatársa a szociális osztálynak. Ez konkrétan úgy néz ki, hogy valaki beviszi 
a papírt kb. így vannak, amit rendszerből tudnak, ami hiányos, lecsekkolják, hogy a 
programnak megfelel-e, megfelel és akkor ez a bérsáv szerint megkapná ezt az összeget. A 
bizottság eddigi munkájában volt lehetősége mérlegelni, hogy ez mégis mekkora összeg 
legyen. Szerinte a környezettanulmány, ami magyarázattal tud szolgálni arra, hogy akár 
tényleg rászorult-e vagy rossz körülmények között él vagy nagyon jó körülmények között 
él, kiemelkedően vagy az átlagtól magasabb körülmények között él. A kérdése pedig 
jegyző asszony felé, hogy valóban tiltja-e jogszabály a büntetett előéletűek számára a 
település támogatások folyósítását vagyis, hogy minden esetben kaphassanak ők is? 
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Karsainé Magyar Ildikó: A szociális törvény ilyen kitételt nem tesz, hogy aki büntetett 
előéletű nem részesülhet támogatásban, de semmilyen jogszabály. A szociális ellátásnak 
pont az a lényege, hogy minden féle ellátott, aki arra rászoruló az ellátáshoz jusson. 
Nagyon sok esetben van olyan, amikor valaki a börtönből szabadul és már a börtön 
felveszi az önkormányzattal vagy a családsegítő központtal a kapcsolatot, hogy ebben az 
időpontban fog szabadulni és szabaduló támogatást kapjon, hogy el tudja kezdeni az életét. 
Közben itt Szegedi Tamara intézményvezető bólogat is, hogy így van. Tehát ilyen 
ellátásbeli megkülönböztetést nem lehet tenni, mert egy az, hogy egy segélyhez erkölcsi 
bizonyítványt nem lehet kérni. Ők meg senkiről nem tudják, hogy volt-e büntetett előéletű 
vagy nem. A segélyhez vonatkozóan ilyen egyéb dokumentumok megkérésére nincs 
lehetőség, illetve arra sem lát lehetőséget, hogy ha lekérik a kollégái a szociális ellátó 
rendszerből, hogy ki milyen jövedelemmel rendelkezik és meg van állapítva az 
önkormányzati rendeletben egy összeghatár, hogy ekkorra egy főre jutó nettó jövedelemnél 
ennyi segély adható, akkor a bizottság azt mondja, hogy ő sokkal jobban él és akkor ő nem 
részesülhet támogatásban. Mi alapján mondja ezt a bizottság? Tehát itt a jövedelmi adatok 
azok tények. Az, hogy valaki mellette dolgozik egyéb forrásból azt, ha nem tudják 
bizonyítani és arról nincs rendelkezésre álló dokumentum, azzal nem tudnak sajnos mit 
kezdeni. Amúgy a kollégái azért tettek arra vonatkozó javaslatot, hogy összeghatár legyen 
megállapítva és ne a bizottság döntsön – és ez a családsegítőktől támogatásban részesült -, 
mert nagyon sok esetben úgy néz ki a szociális jegyzőkönyv, hogy xy egy főre jutó 
jövedelme például 15.000 forint és ad neki a bizottság 4.000 forintot, másiknak meg az egy 
főre jutó jövedelme 35.000 forint és az meg megkapja a maximum 10.000 forintot. 

Szabó Ákos: Említette jegyző asszony, hogy nem tiltja a szociális törvény az erkölcsivel 
nem rendelkezők támogatását. De azt szabályozza egyáltalán, hogy erkölcsi nélkül 
lehessen kapni, tehát azon kívül, hogy nem tiltja, de támogatja? 

Karsainé Magyar Ildikó: Egy szociális ellátásban mi alapján kér egy önkormányzat 
erkölcsi bizonyítvány? 

Szabó Ákos: Ő kérdezi csak, bocsánat, nem  jogász, csak kérdezi. 

Karsainé Magyar Ildikó: Erkölcsi bizonyítványt egy segély kérelemhez nem lehet kérni. 

Szabó Ákos: Nem lehet, vagy nincs leírva, hogy kelljen? 

Karsainé Magyar Ildikó: A segélyért folyamodó állampolgárokat még külön kiadásba 
szeretnék azzal hozni, hogy igényeljék meg az erkölcsi bizonyítványát, amit testület 
feltételként előír és lehet, hogy nem kap annyi segély összeget és akkor csak a kérelmezőre 
vonatkozóan bírálhatják?  A képviselő úr mit szeretne? 

Szabó Ákos: Bocsánat, nem ideológiai meg érzelmi alapon szeretné ezt a kérdést 
megvizsgálni. Jogi, tehát egy jogásztól, jogi kérdést teszek föl, szabályozza? Tehát le van 
írva, hogy… 

Karsainé Magyar Ildikó: Semmi nem mondja azt, hogy nem lehet, de ő még arra 
vonatkozóan nem hallott senkitől javaslatot, hogy erkölcsi bizonyítványt szeretne kérni 
segély megítéléséhez. 

Szabó Ákos: Akkor, tőle most hallja. Szerinte ez egy jó opció. 

Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, kéri aki a rendelet 
megalkotásával egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 4 tartózkodással mellett az 
alábbi rendeletet alkotta:  
6/2023. (IV.26.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a települési támogatásról, 
az egyéb szociális és gyermekvédelmi ellátásokról, valamint a személyes gondoskodást 
nyújtó ellátásokról, igénybevétele szabályairól szóló önkormányzati rendeletét, mely az 
eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
4./Napirendi pont 
Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 14/2021. (VI.30.) önkormányzati 
rendelet módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testületének döntése alapján 
megtörtént a LIDL Magyarország Kereskedelmi Bt. kérelmére a város településrendezési 
eszközeinek részleges módosítása. A módosításra az ingatlanok más övezetbe történő 
átsorolása miatt került sor. Az Önkormányzat részéről a partnerségi egyeztetést lezárták az 
52/2023. (II.28.) számú képviselő-testületi határozat alapján. A tervezetet megküldték az 
Állami Főépítésznek végső szakmai véleményezésre. Az államigazgatási eljárás lezárult, 
az Állami Főépítész végső szakmai véleménye megérkezett, a kért módosítást a Tervezők 
elvégezték, egyebekben az Állami Főépítész a tervezet ellen kifogást nem emelt. A záró 
szakmai vélemény értelmében a tervdokumentáció jóváhagyandó munkarészei a 
Képviselő-testület részéről jóváhagyható. A társadalmi egyeztetésre a közzététel 
megtörtént, a közzététel ideje alatt észrevétel nem érkezett. Kéri, Simon Lászlót a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
Simon László: A bizottságok a határozati javaslatot és rendelet-tervezetet elfogadásra 
javasolják. 

Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki elfogadja a Településszerkezeti Terv módosítását, 
valamint a Településszerkezeti Terv módosításáról szóló leírást kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
89/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi  
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 190/2021. (VI. 29.) számú 
képviselő-testületi határozattal elfogadott Nagykáta város Településszerkezeti Tervét – a 
helyi önkormányzatokról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 1. pontja 
szerint, valamint az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. 
törvény 9/B. § (2) bekezdés a) pontjára tekintettel –, az 1 jelű Településszerkezeti Tervét, 
valamint a Településszerkezeti Terv módosításáról szóló leírását az 1. mellékletben 
rögzítettek szerint módosítja: 
 
1. A TSZT jelű településszerkezeti tervlap tervezési területek által érintett területére a 

jelen határozat 2. mellékletét képező TSZT-M1 jelű tervlap tartalma lép.  
 
2. A Településszerkezeti tervet érintő, területfelhasználás változással érintett terület 

változása: az 1 melléklet 1. pontja szerint. 
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3. Biológiai aktivitásérték (BAé) egyenleg biztosítása 
A biológiai aktivitásérték egyenleg számítása nem szükséges.  
 

4. Pest megye Területrendezési Terve és a területrendezési tervvel való összhang 
igazolása: az 1. melléklet 2. sz. táblázata szerint.  
 

5. Ez a határozat és a hozzá tartozó módosított településszerkezeti tervlap 2023. év április 
27. napján lép hatályba. 

 
6. Nagykáta város Önkormányzatának Képviselő-testülete utasítja a Polgármestert a 

szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 
14/2021. (VI.30.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet megalkotásával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
7/2023. (IV.26.) rendelet 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 7/2023. (IV.26.) 
önkormányzati rendeletét Nagykáta Város Helyi Építési Szabályzatáról szóló 14/2021. 
(VI.30.) önkormányzati rendelete módosításáról, mely az eredeti jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
5./Napirendi pont 
MOL Kiskereskedelmi Kft.-vel kötendő földhasználati szerződés jóváhagyása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata tulajdonát képezi a nagykátai ingatlan-
nyilvántartásban 3493/2 helyrajzi számú, kivett benzinkút megnevezésű, 2235 m2 
alapterületű, belterületi ingatlan. Nagykáta Város Önkormányzata és a MOL Nyrt. 
egymással 1991. december 11-én bérleti szerződést kötöttek, melyet 1995. december 29-én 
módosítottak. A szerződés 2020. december 31-én lejárt. Az önkormányzat tulajdonát 
képező területen nem volt rendezve a MOL által ott megvalósított üzemanyagtöltő állomás 
és annak alkotórészeit képező egyéb létesítmények tulajdonjoga. A bérleti szerződés 
meghosszabbítása érdekében folytatott tárgyalások eredményeként a 11/2021. (I.22.) 
polgármesteri döntéssel bérleti szerződést kötöttek a MOL Kiskereskedelmi Ingatlan Kft-
vel, mely tartalmazza, hogy „Felek a jelen szerződéssel, mint bérleti szerződéssel kívánják 
az Ingatlan és a Felépítmény jogi helyzetét átmenetileg rendezni, mindaddig, amíg a 
Felépítmény önálló helyrajzi számon történő kiemelésére és ezzel együttesen a Felek 
között egy földhasználati szerződés megkötésére nem kerül sor. Elkészült a Földhasználati 
szerződés tervezete, mely az előterjesztéshez megküldésre került. Időközben kérésükre a 
szerződés módosításra került a következőkben: 4.2. pont 4. bekezdése törlésre kerül.  
Módosításra került a következő: A Földhasználó fizetési kötelezettsége a Tulajdonos 
bankszámláján történő jóváírás időpontjában minősül teljesítettnek. 9.1 pont módosult: 
Felek megállapodnak, hogy a szerződés 2023. május 1-én lép hatályba.  
A földhasználati szerződés alapján a földhasználati díj éves ellenértéke 3.797 Ft/m2, 
összesen évi 8.486.295 Ft+Áfa. A Földhasználati szerződés megkötésével egyidőben 
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szükséges a jelenlegi bérleti szerződés megszüntetése közös megegyezéssel. Kéri, Simon 
Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a földhasználati 
szerződés megkötését és a bérleti szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetését.  
Dorner Gábor:Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a földhasználati szerződés jóváhagyásával 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
90/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete jóváhagyja a Nagykáta Város 
Önkormányzata és a MOL Kiskereskedelmi Ingatlan Korlátolt Felelősségű Társaság 
(székhely: 1117 Budapest, Dombóvári út 28.) között kötendő földhasználati szerződést. A 
földhasználati szerződés az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére és a földhasználati szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért a bérleti szerződés közös megegyezéssel történő 
megszüntetésével kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
91/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2023. április 30-ával közös 
megegyezéssel megszünteti a Nagykáta Város Önkormányzata és a MOL Kiskereskedelmi 
Ingatlan Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 1117 Budapest, Dombóvári út 28.) 
között 2021. január 25-én kelt terület bérleti szerződést. A bérleti szerződés megszüntetése 
közös megegyezéssel az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére és a bérleti szerződés megszüntetése közös megegyezéssel okirat aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
 
 
 
 
 



 

 17

6./ Napirendi pont 
31. sz. főút Nagykáta, balesetveszélyes csomópont körforgalmú csomópont 
kivitelezése -235 hrsz-ú ingatlan új megközelítésének kialakítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 8. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az Építési és Közlekedési Minisztérium Útépítési Beruházások 
Támogatásáért Felelős Helyettes Államtitkár tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelemmel 
kereste meg az önkormányzatot. A 31-es és 311-es számú főutak csomópontjában épülő 
körforgalom építése kapcsán lakossági megkeresés érkezett hozzájuk a Nagykáta 235 hrsz-
ú ingatlan tulajdonosától. A lakó egy új kapubejáró kialakítását kérte az ingatlanjához, 
mivel a 31-es főútról nyíló eddigi udvari behajtója megszüntetésre kerül a beruházás 
következtében. A lakó kérelmét megvizsgálva a Kivitelező, Tervező és a projekt felelős 
műszaki ellenőre azt a megoldást találták, hogy a 236 hrsz-ú Nagykáta Város 
Önkormányzata tulajdonát képező kivett beépítetlen területű ingatlanon keresztül lehetne a 
235 hrsz-ú ingatlan megközelítését biztosítani. Ehhez kérik az önkormányzat 
hozzájárulását. Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a tulajdonosi 
hozzájárulás megadását. 

Dorner Gábor:Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a tulajdonosi hozzájárulás megadásával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
92/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a nagykátai 236 helyrajzi számú 
kivett beépítetlen terület 1/1 tulajdoni hányadú tulajdonosa tulajdonosi hozzájárulást ad az 
Építési és Közlekedési Minisztérium (1134 Budapest, Váci út 45.) részére a 31. sz. főút 
Nagykáta, balesetveszélyes csomópont körforgalmú csomópont kivitelezéséhez 
kapcsolódóan a nagykátai 235 hrsz-ú ingatlan kiszolgálásra a nagykátai 236 hrsz-ú ingatlan 
felől kialakításra kerülő udvarhoz vezető behajtó megvalósításához a határozat mellékletét 
képező rajz alapján.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
7./ Napirendi pont 
311. sz. főút 11,5 t burkolatmegerősítés párhuzamos kerékpárúttal Cegléd-Nagykáta 
közötti szakasz előkészítése, Nagykáta elkerülő nyomvonal véleményezése (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az Építési és Közlekedési Minisztérium megbízásából az UTIBER Közúti 
Beruházó Kft. készíti a 311. sz. főút Cegléd-Nagykáta közötti szakaszának 11,5 tonnás 
burkolatmegerősítésével kapcsolatos engedélyezési és kiviteli tervek készítését, a 
szükséges engedélyek beszerzését. Ennek része Nagykáta települést elkerülő nyomvonal 
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tervezése is. Több nyomvonal változatot is készítettek. Ezek közül az egyeztetések során a 
szakhatóságok III.1. jelölésű nyomvonal változatot részesítették előnyben. Kéri, Simon 
Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok javasolják az engedélyeket, kiviteli tervet készítő illetékesek 
meghívását abból a célból, hogy egyeztetni lehessen a földterületek kevésbé széttördelése 
érdekében, hogy minél kisebb töredék parcellák jöjjenek létre. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs, 
előterjesztőként befogadja a bizottságok módosító javaslatát, az eredeti határozati 
javaslatot visszavonja. Kéri, aki a bizottságok által jóváhagyott módosító indítvánnyal 
egyetért, miszerint kérjenek időpontot a tervezőtől, hogy a felvetődött kérdésekre választ 
kapjanak mielőtt jóváhagynák a nyomvonalat kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
93/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete helyszíni egyeztetést kezdeményez a 
tervezőkkel „Tervezési szerződés a 311. sz. főút Cegléd-Nagykáta (31. sz. főút – 4. sz. főút 
között) 11,5 tonnás burkolatmegerősítésére: engedélyezési és kiviteli tervek készítése, 
szükséges engedélyek beszerzése” tárgyú munka Nagykáta települést elkerülő 
nyomvonalának kijelölése ügyében. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
8./ Napirendi pont 
Városgazdálkodási Szervezet alapító okiratának módosítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Magyar Államkincstár, mint törzskönyvi nyilvántartást vezető szerv, a 
törzskönyvi nyilvántartásban a szükséges adatváltozások átvezetésére hivatalból indított 
eljárás keretében törölte a Városgazdálkodási Szervezet törzskönyvi nyilvántartásába 
bejegyzett 041231- rövid időtartamú közfoglalkoztatás kormányzati funkció kódját. A 
Magyar Államkincstár által vezetett törzskönyvi nyilvántartásból törölt kormányzati 
funkció kódot a költségvetési szerv alapító okiratából is törölni kell. Kéri, Simon Lászlót a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozati javaslatokat. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeke, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki elfogadja a Városgazdálkodási Szervezet Módosító Alapító Okiratát 
kézfelemeléssel jelezze azt.  
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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94/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja Nagykáta Város 
Önkormányzata Városgazdálkodási Szervezete Módosító Alapító Okiratát. 
A Módosító Alapító Okirat az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az alapító okirat módosításával 
kapcsolatos intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a Városgazdálkodási Szervezet egységes szerkezetű Alapító 
Okiratát elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
95/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja Nagykáta Város 
Önkormányzata Városgazdálkodási Szervezete egységes szerkezetű Alapító Okiratát. 
Az egységes szerkezetű Alapító Okirat az eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az alapító okirat módosításával 
kapcsolatos intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
9./ Napirendi pont 
Sportcélú pályázati kiírásra érkezett pályázatok elbírálása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A meghirdetett pályázatra az alábbi egyesületek nyújtottak be igényt: 
Nagykáta SE Labdarúgó Szakosztály éves működési támogatásra 5.000.000 Ft 
Nagykáta SE Sakk Szakosztály  éves működési támogatásra    300.000 Ft                
Yakuzák SE     bérleti díjra, edzőtáborozásra 1.500.000 Ft                                                                                        
Meteor Kempo SE     eszközök beszerzésére           1.500.000 Ft 
Nagykátai Bushido Kyokushin Karate SE  eszközök beszerzésére               700.000 Ft 
MINDÖSSZESEN                               9.000.000 Ft 
Az önkormányzat költségvetésében 7.000.000.- Forint összegű keretösszeget állapítottak 
meg. A sportkeret felosztását az alábbiak szerint javasolja meghatározni: 
Nagykáta SE Labdarúgó Szakosztály    5.000.000.- Ft 
Nagykáta SE Sakk Szakosztály        200.000.- Ft 
Yakuzák SE           600.000.- Ft 
Meteor Kempo Sportegyesület        600.000.- Ft 
Nagykátai Bushido Kyokushin Karate SE                                           600.000.- Ft 
MINDÖSSZESEN                     7.000.000 Ft 
Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
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Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Szabó Ákos: Neki az lenne a kérdése, sőt inkább észrevétele, hogy évről-évre ezek a 
szervezetek beadják a számukra szükséges forrásra a kérelmüket és a Nagykáta SE mindig 
megkapja ezt az 5.000.000 forintot, viszont a többi egyesület mindig csak a töredékét 
kapja. Neki az lenne az észrevétele, hogy a javaslat szerint számukra nem egyenértékű a 
többi egyesület a labdarúgókkal vagyis a Nagykáta SE-vel. Hozzáteszi mindegyik 
egyesület fontos a városuknak, ugyanúgy a labdarúgók, mint akár a kempósok vagy a 
sakkozók. Mindannyiuk a város hírnevét erősíti, viszont ezzel a rendelettel azt mondják, 
hogy a Yakuzák és a Meteor Kempo Klub igazából kevesebb, mint fele annyit ér, mint a 
labdarúgók, mert a labdarúgók megkapják azt, amit kértek, az 5.000.000 forintot, viszont 
mind a Yakuzák, mind a Meteor Kempo Klub kevesebb, mint a felét kapja meg annak, 
amit kért. Soha nem látott még olyan előterjesztést, még a képviselősége előtti időszakból 
sem, amiben az lett volna, hogy a labdarúgó szakosztály kevesebbet kap, mint amennyit 
kért, a többiek meg megkapják azt az összeget, amit kértek volna. Ez szerinte, így 
igazságtalan és szerinte ebben a formában nem elfogadható. Nem lehetne megoldani külön 
támogatással a 2.000.000 forint kipótlását? 
 
Dorner Gábor: Úgy gondolja, hogy nem. Két észrevétele lenne ezzel kapcsolatban. Az 
egyik az - előkeresi majd-, valószínűleg a tavalyi évben volt, amikor a Nagykáta SE nem 
5.000.000 forintot, hanem 7.000.000 forintot kért és 5.000.000 forintra lett levíve, tehát ott 
is ugyanúgy levitték. Ők tudták, hogy ez az a lélektani határ, amit talán tud az 
önkormányzat támogatni és ennél többet nem, tehát ezért nem adtak be nagyobb összegről 
támogatási igényt. Míg a Meteor Kempo SE soha nem adott be másfél millió forintot 
egyébként, mindig, a tavalyi évben is, amit a Kempo kért pont fillérre ugyanazt kapta és 
semmi nem lett lehúzva, ez az egyik része. A másik része, hogy a Nagykáta SE Labdarúgó 
Szakosztálya foglalkoztat legtöbb utánpótlás játékost az óvodától a középiskoláig. Tehát 
nehéz így összehasonlítani ez alapján az egyesületeket. 
 
Szabó Ákos: Valóban, egyetért ebben polgármester úrral, hogy legtöbben számszakilag az 
SE-nél vannak, csak ha jól tudja a Nagykáta SE felnőtt csapata a megyeiben játszik, a 
Meteor Kempo SE meg világbajnokokat ad, és ha így nézik, akkor nem egy a mérleg. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a sportkeret 
javasolt felosztásával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 2 tartózkodással az alábbi 
határozatot hozta: 
 
96/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Nagykáta Város Önkormányzata 
2023. évi költségvetéséről szóló 1/2023. (III.01.) önkormányzati rendelet 12. számú 
mellékletében meghatározott 7.000.000 Ft értékű működési célú támogatás sport 
szervezeteknek pályázat alapján felosztását a Nagykátán működő, utánpótlással 
rendelkező, sportági bajnokságokon (versenyeken) résztvevő sportegyesületek, 
szakosztályok részére az alábbi támogatási összegben határozza meg:  
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Egyesület neve       Javasolt összeg 
Nagykáta SE Labdarúgó Szo.     5.000.000.- Ft 
Nagykáta SE Sakk Szo.         200.000.- Ft 
Yakuzák SE           600.000.- Ft 
Meteor Kempo Sportegyesület        600.000.- Ft 
Nagykátai Bushido Kyokushin Karate SE                                           600.000.- Ft 
 
MINDÖSSZESEN                     7.000.000 Ft 
 
A polgármester jogosult a költségvetési rendeletben meghatározott előirányzat fenti 
egyesületek részére történő felosztására és az itt meghatározott támogatások utalása 
érdekében megkötendő támogatási szerződések előkészítésére. A támogatási szerződés 
aláírásának nem feltétele az egyesület 2022. évi számviteli beszámolójának letétbe 
helyezése. A pályázati szerződések abban az esetben írhatóak alá, amennyiben az érintett 
sportegyesület valamennyi hiánypótlási kötelezettségének eleget tesz, és megfelel a 
közpénzekből nyújtható támogatásokra vonatkozó valamennyi jogszabályban 
meghatározott feltételnek. Amennyiben a hiánypótlási kötelezettségnek legkésőbb 2023. 
július 31. napjáig bármely egyesület nem tenne eleget, úgy a jelen határozatban számára 
megállapított keretösszeg visszakerül a szabadon felosztható előirányzatok közé.   
A támogatási szerződés a 2023. évre vonatkozóan kerül megkötésre, így a támogatásként 
megítélt összegről az egyesületek a támogatási szerződésben meghatározottak szerint 
elszámolni kötelesek, a végső elszámolási határidő 2024. január 31. napja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
10./ Napirendi pont, Egyebek 
Tápiómente Táncegyüttes felterjesztése Csokonai Vitéz Mihály-díjra (Az előterjesztés 
a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az idei évben ünnepli fennállásának 55. évfordulóját a Tápiómente 
Táncegyüttes. A jubileum alkalmából javasolja a Csokonai Vitéz Mihály-díjra történő 
felterjesztésüket. A felterjesztés és a kezdeményezés az előterjesztéshez mellékelten 
megküldésre került. Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a felterjesztést. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a felterjesztéssel kézfelemeléssel jelezze azt. 
  
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
97/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felterjeszti a Tápiómente 
Táncegyüttest a kultúráért és innovációért felelős miniszter által adományozható 
elismerésekről szóló 2/2023. (III. 8.) KIM rendelet alapján adományozható Csokonai Vitéz 
Mihály-díjra. 
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A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az ügyben szükséges intézkedések 
megtételére.   

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Döntés a VIII. Tápiófeszt megrendezéséről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 13. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az elmúlt 8 évben 7 alkalommal került megszervezésre a TápióFeszt. Az 
elmúlt években a rendezvény szervezésével a KÁTA Alapítványt bízta meg az 
önkormányzat. A tavalyi évben a korábbi évekkel ellentétben péntek este és szombaton 
került megtartásra a rendezvény. A péntek esti program és a szombat esti koncertek 
belépőjegy ellenében voltak látogathatók, a szombati napon reggel 6 órától 17.30 óráig a 
rendezvény ingyenes volt, számos értékes és színes program valósult meg. A bevezetett 
változás ellenére csak pozitív visszajelzések érkeztek és az az igény, hogy idén is a tavalyi 
évhez hasonlóan kerüljön megrendezésre a rendezvény. Javasolja, hogy a VIII. TápióFeszt 
sikeres megtartása érdekében az idei évben is bízzák meg a KÁTA Alapítványt a 
szervezéssel. Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok 
álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, 4 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 
98/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete 2023. szeptember 8-9. között 
megrendezi a VIII. TápióFeszt hagyományőrző-, gasztronómiai és kulturális fesztivált a 
Piactéren és környékén.  
A rendezvény keretében 2023. szeptember 8-án (péntek) 17 órától belépőjegyes koncertek 
kerülnek megtartásra éjjel 01 óráig. 2023. szeptember 9-én (szombat) 8 órától 17.30 óráig 
ingyenes családi programok, főzőverseny, majd 18 órától éjjel 02 óráig belépőjegyes 
koncertek kerülnek megtartásra.  
A rendezvény főszervezője: Nagykáta Város Önkormányzata  
A rendezvény felelős szervezője: Agócs Pál alpolgármester 
 

Belépőjegy típus Ár 
Nagykátai lakcímkártyával rendelkező személyeknek 
elővételben (augusztus 31-ig) 1 napra:  
 

4.000.- Forint 

Nagykátai lakcímkártyával rendelkező személyeknek 
elővételben (augusztus 31-ig) 2 napra:  
 

6.500.- Forint 

Nagykátai lakcímkártyával nem rendelkező személyeknek 
elővételben (augusztus 31-ig) 1 napra:  
 

5.000.- Forint 
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Nagykátai lakcímkártyával nem rendelkező személyeknek 
elővételben (augusztus 31-ig) 2 napra:  
 

8.000.- Forint 

Helyszínen 1 napra lakóhelytől függetlenül: 6.000.- Forint 
Helyszínen 2 napra lakóhelytől függetlenül: 9.000.- Forint 
Disco jegy (éjjel 23 órától) 3.000.- Forint 
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a 2023. szeptember 8-9. között 
megrendezendő VIII. TápióFeszt hagyományőrző-, gasztronómiai és kulturális fesztivál 
szervezésével megbízza a KÁTA Alapítványt (székhely: 2760 Nagykáta, Alsóegreskáta 
0590/28. hrsz. képviselője: Kiss László Attila elnök). 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a rendezvény megtartásához az 
Alapítvány részére 6.000.000 forintot biztosít Nagykáta Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetéséről szóló 1/2023. (III.01.) önkormányzati rendelet 12. melléklet 3.7 sorában 
nevesített összeg terhére. Az Alapítvány képviselője a támogatásként átadott összeg 
felhasználásáról legkésőbb 2023. december 15-ig számlával köteles elszámolni. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Alapítvánnyal a Támogatási 
Szerződést megkösse. 
 
A képviselő-testület felkéri Agócs Pál alpolgármestert, hogy a rendezvény megtartása 
érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: 2023. szeptember 9. 
Felelős: polgármester 
 
-Ülnökválasztás (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A bíróságok ülnökeit az önkormányzati képviselő-testületek 2019. évben 
választották utoljára, megbízatásuk az új ülnökválasztástól számított 30 nap elteltével jár 
le. Az ülnökválasztással kapcsolatos, a jelölésre, a jelölés elfogadására, a megválasztás 
módjára és időpontjára is kiterjedő Hirdetményt a helyben szokásos módon 2023. március 
16. napján tette Hivataluk közzé, melyben a jelölések és elfogadó nyilatkozatok benyújtási 
határidejét 2023. április 17. napján 12.00 órában jelölték meg. A Nagykátai Járásbíróság 
illetékességi területéhez tartozó önkormányzatok részére megküldték az ülnökválasztással 
kapcsolatos tájékoztatót és a jelöléshez szükséges nyomtatványokat. A Nagykátai 
Járásbíróság Elnöke 2023. március 16-án kelt levelében javasolta Juhászné Gyenes 
Melinda és Király Ildikó a Nagykátai Járásbíróságon eddig aktívan részt vevő ülnökök 
jelölésének elfogadását. Az ülnökké jelölt személyek a megválasztásukhoz szükséges 
személyes adataikat rendelkezésre bocsátották, továbbá nyilatkoztak, hogy a jelölést 
elfogadják, valamint, hogy a napirendi pont nyílt ülésen való tárgyalásába beleegyeznek. 
Kéri, Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a két jelölt pedagógus 
ülnökké választását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért Juhászné Gyenes Melinda Éva 2760 Nagykáta, 
Körte utca 62. szám alatti lakos pedagógus ülnökké megválasztásával kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
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A képviselő-testület 12 igen szavazattal nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
99/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a fiatalkorúak elleni 
büntetőeljárásban eljáró Nagykátai Járásbíróságra Juhászné Gyenes Melinda Éva 2760 
Nagykáta, Körte utca 62. szám alatti lakost pedagógus ülnöknek megválasztja.  
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a testület döntéséről a jelöltet és a 
Nagykátai Járásbíróság elnökét haladéktalanul tájékoztassa, továbbá a megválasztott 
ülnökök részére a megbízólevelek átadásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért Király Ildikó 2760 Nagykáta, Kéményseprő utca 5. I/3. 
szám alatti lakos pedagógus ülnökké megválasztásával kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 11 igen szavazattal, nem szavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
100/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a fiatalkorúak elleni 
büntetőeljárásban eljáró Nagykátai Járásbíróságra Király Ildikó 2760 Nagykáta, 
Kéményseprő utca 5. I/3. szám alatti lakost pedagógus ülnöknek megválasztja.  

 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a testület döntéséről a jelöltet és a 
Nagykátai Járásbíróság elnökét haladéktalanul tájékoztassa, továbbá a megválasztott 
ülnökök részére a megbízólevelek átadásáról gondoskodjon. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
-Tulajdonosi hozzájárulás iránti kérelem (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 15. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Kisherceg Alapítvány Elnöke tulajdonosi hozzájárulás iránti 
kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, melyben leírta, hogy a Vásártér u. 1. szám 
alatti óvodában egy mászófal megépítését tervezik. A beruházást 959.434.-Ft értékben az 
óvoda alapítványának számlájáról szeretnék megvalósítani. A Nagykátai Kisherceg 
Alapítvány vállalja a fenntartás és a karbantartás költségeit. Kéri, Simon Lászlót a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a tulajdonosi 
hozzájárulás megadását. 
 



 

 25

Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a tulajdonosi hozzájárulás megadásával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
101/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete hozzájárul, hogy a Nagykáta Városi 
Napközi Otthonos Óvoda 2760 Nagykáta, Vásártér u. 1. szám alatti székhelyén az Óvoda 
alapítványa, a Nagykátai Kisherceg Alapítvány mászófalat építsen a tornaszobában. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Az Első lakáshoz jutók támogatásának megállapítása iránti kérelem 
elbírálása, az Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek elbírálása és a Városi kitüntető díjak 
adományozása napirendi pontok tárgyalására zárt ülés elrendelését javasolja. Kéri, aki 
egyetért a javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 12 igen szavazattal nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
102/2023. (IV.25.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete az Első lakáshoz jutók támogatásának 
megállapítása iránti kérelem elbírálása, az Önkormányzati bérlakás iránti kérelmek 
elbírálása és a Városi kitüntető díjak adományozása napirendi pontok tárgyalása zárt ülést 
rendel el. 
 
Dorner Gábor: Mindenkinek megköszöni a jelenlétet, a további napirendi pontok 
tárgyalására zárt ülést rendel el. A nyilvános ülést 17 óra 08 perckor bezárja. 
 
 
 

-  k m f  - 
 
 
 
 
Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
   jegyző         polgármester 
 
 
 
 
 


